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Dijous 28 / 03 · pel·lícula 
FEM PAÍS AMB L’ANDORRA ULTRA 

TRAIL VALLNORD

21 h, Auditori Nacional d’Andorra, Ordino

De l’1 / 02 al 30 / 03 · Exposició
«RENÉIXER», Biblioteca comunal, la Massana

col·laboren:

organitzen:

La candidatura
d'Andorra Sobi-
rana va presen-
tar ahir a Escal-
des-Engordany

les seves propostes en matèria
d’habitatge per tal de resoldre la
problemàtica de l’augment del
preu del lloguer al país. El número
3 de la llista nacional del partit, Ra-
fel Gaytan, va ser l’encarregat d’ex-
plicar davant l’opinió pública les
mesures més importants de la for-
mació euroescèptica per millorar
la situació. La més destacada és la
creació d’un fons de vida nacional

de l’habitatge on, segons Gaytan,
“les aportacions no siguin dinerà-
ries sinó que la persona interessa-
da aporti un pis i, quan mori, els

seus hereus puguin quedar-se
l’habitatge o el seu preu més les
rendes generades.”

El membre d’Andorra Sobirana
també va esmentar més mesures.
Una és la de “crear una legislació
més restrictiva per als pisos turís-
tics i fer que, per autoritzar-ne un
de nou, calgui el consentiment de
tots els propietaris de la comuni-
tat.” Les altres dues propostes pre-
sentades van ser “eliminar els im-
postos directes als terrenys
consolidats per creació de nous
habitatges i obligar els comuns a
fer vivendes socials als terrenys ce-
dits en un termini de deu anys o
retornar-los als propietaris per tal
que facin ells aquests pisos”.

Andorra Sobirana proposa crear un fons de
vida nacional per tenir més pisos de lloguer  

D. FARRERO

Escaldes-Engordany

ELS EUROESCÈPTICS TAMBÉ VOLEN DIFICULTAR L’AUTORITZACIÓ DELS PISOS D’ÚS TURÍSTIC

Rafel Gaytan

“Cal tenir una legislació
més restrictiva sobre
els pisos turístics”

«
Núm. 3 de la llista nacional d’AS

C. G.

Progressis-
t e s - S D P
aposta per
a m p l i a r
l ’ h o s p i t a l

Nostra Senyora de Meritxell
aprofitant la construcció de la fu-
tura unitat de radioteràpia, que
estarà situada en un espai a tocar
del centre mèdic i que ara mateix
és una zona d’aparcament. El nú-
mero 2 de la llista territorial d’Es-
caldes-Engordany, Marc Gonzá-
lez, va explicar ahir que els
“consta” que la unitat “estaria en
dues plantes” i per aquest motiu
proposen construir-ne més a so-
bre. Aquestes, va continuar, servi-
rien “per poder donar una mica
d’ajuda amb habitacions o altres
unitats” a l’hospital. De fet, Gon-

zález va “exigir” aquesta manera
de fer créixer l’hospital perquè “ja
que s’efectuaria una obra públi-
ca, hauríem de fer una inversió
com cal”. Respecte al nombre de
plantes que es podrien construir
sobre la unitat de radioteràpia, el
candidat progressista va admetre
que encara desconeix les possibi-
litats d’edificació, si bé va asse -
nyalar que es podria “pujar fins a
l’estat actual de l’edifici de l’hos-
pital”. “Que són tres, quatre o
cinc, no ho sabem”, va reconèixer.

Una proposta que Marc Gon-
zález va justificar adduint que
amb noves plantes es podria aca-
bar amb els moments de satura-
ció que viu puntualment l’hospi-
tal. “Ara està a l’ordre del dia que
no hi ha habitacions i creiem que
Andorra es fa gran i també neces-
sitem donar al turisme un servei
de qualitat”, va assenyalar, i va la-

mentar que “la gent està en espe-
res de cinc hores als boxs d’ur-
gències”. González va voler deixar
clar que són partidaris de la uni-
tat per atendre malalts oncolò-
gics, però volen que el futur equi-
pament “es pugui engrandir per
poder donar cabuda a més pro-
blemes”. “Estem d’acord que es
faci una unitat de radioteràpia
perquè els nostres veïns no hagin
de desplaçar-se a Barcelona o a
altres llocs per poder fer el tracta-
ment”, va subratllar. 

L’hospital, però, “s’està que-
dant petit”. Segons va insistir el
candidat escaldenc, “no podem
estar amb famílies que han d’es-
perar 3 o 4 hores per una reubica-
ció perquè no tenen una habita-
ció”. Pel que fa al cost de la
construcció de noves plantes,
González va afirmar que “no és
d’un volum molt elevat”.

Proposa aprofitar les obres de la unitat de radioteràpia per edificar a sobre

SDP defensa ampliar l’hospital
construint noves plantes

CARLOS GALLARDO

Escaldes-Engordany


